
PROTOKÓŁ  NR 28 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu z dnia 22 kwietnia 2022 r. 

Porządek spotkania: 

1 .Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska o godz. 10:00 otworzyła posiedzenie Komisji, która 
odbywała się  stacjonarnie w Sali nr 55 w Urzędzie Miasta Świdwin. Obecni radni - 4 
radnych, nieobecni radni —M. Makowska, Ł. Paśk i K. Olszewski. 

Zaproszeni goście: P. Feliński Burmistrz Miasta, B. Ociepa Wiceburmistrz Miasta, M. Grad 
Skarbnik Miasta,, A. Rewiński Sekretarz Miasta, Kierownicy Wydziałów UM i radni. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

Projekt uchwały Nr XL VI/3 06 /22 w sprawie zmian budżetu miasta na 2022 rok. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła pani Skarbnik. 

Przewodnicząca Komisji zapytała czy przystępujemy już  do remontu ulicy Broniewskiego? 

Pan A. Kot odpowiedział, że projekt zabezpiecza środki na przygotowanie dokumentacji 
projektowej. Inwestycja będzie współfinansowana z ZUK. 

Radna M. Bujak zapytała czy schody do Klubu Seniora za 415 tys. muszą  być? 

Pan Burmistrz odpowiedział, że jest to przebudowa schodów jest przekładana z zeszłego 
roku. Jest to nakazane przez nadzór budowlany, bo cały czas jest to jako klatka schodowa 
wewnętrzna. Koszt jest taki ze względu na to, że trzeba to dostosować  do wymogów osób 
niepełnosprawnych. Koszt samej platformy jest dosyć  duży. Jest to kosztorys. Początkowo 
miała to być  przebudowa klatki schodowej, a będzie nowe wejście. Mamy tam problem z 
zalewaniem budynku, przy deszczach woda wiewa się  do klubu. 

Burmistrz zapytał  radną: jak przesuniemy to na kiedy i seniorzy zostaną  bez wejścia? 

Radna B. Bujak odpowiedziała, że ludzie na Dobrach Rycerskich też  czekają  od wielu lat 
i nie mają  remontu drogi. 

Burmistrz odpowiedział, że w skali miasta jest wiele potrzeb. W tym roku na inwestycje 
drogowe wydajemy 7 mln Oprócz dróg są  inne inwestycje. Tam oprócz klubu są  wszystkie 
stowarzyszenia, tą  klatkę  musimy przebudować. Te pieniądze przesuwaliśmy w zeszłym roku. 
Złożyliśmy wniosek do PERON-u o dofinansowanie i być  może uda się  uzyskać  
dofinansowanie. 

Opiniowanie projektu uchwały i jednocześnie trzech autopoprawek przedstawionych przez 
Skarbnik wjednym głosowaniu: 
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Wynik głosowania: za - 3, wstrzymał  się  - 1 głos. Projekt został  zaopiniowany pozytywnie. 

Projekt uchwały Nr XLVI/307/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Świdwin na lata 2022-2025 

Projekt przedstawiła pani Skarbnik. 

Radni pytań  do projektu nie przedstawili. 

Wynik głosowania: za —3 głosy, wstrzymał  się  - 1 głos. Projekt zaopiniowano pozytywnie. 

3.Woine wnioski i zapytania radnych i 4.Odpowiedzi na zapytania. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła pismo Komendanta PPSP w Świdwirńe w sprawie 
sfinansowania zakupu pilarki łańcuchowej. 

Burmistrz powiedział, że koszt takiej pilarki to około 4 tys. A. i wniosek jest w związku z 
wichurami, które miały niedawno miejsce. Sprzęt jaki ma straż  jest mocno zużyty. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że w piśmie nie ma żadnych szczegółowych danych, 
nie ma kwoty. 

Radny P. Szyposzyński zaproponował  współfmansowanie. 

Radny M. Dereń  powiedział, że ciągłe straż  się  zgłasza o dofinansowanie. 

Burmistrz powiedział, że jesteśmy jedynym samorządem w okolicy, który nie ma OSP, przez 
co nie mamy potężnych wydatków w budżecie związanych z utrzymaniem OSP, to jest 
rocznie około 400-500 tys. Nawet jeżeli dofinansujemy straż, to działamy na poprawę  
bezpieczeństwa naszych mieszkańców. Większość  samorządów dofmansowuje straż  pożarną, 
Biały Bór dofinansował  zakup radiowozu, Połczyn-Zdrój zakup do OSP nowego wozu 
strażackiego. To są  ogromne kwoty, a my rozmawiamy o 3-4 tysiącach. 

W dalszej części radny M. Dereń  powiedział, że chodzi jemu o wyjaśnienie czy my 
dofinansowujemy zapas, czy ten, który jest już  jest w takim stanie, że bez tego sprzętu nie 
dadzą  rady. Jedna piła nie rozwiąże tematu. Radny dodał, że chciałby mieć  jasny sygnał, że 
nie tylko my dofinansowujemy, ale też  komenda główna i nic nie wiemy, ile maja na stanie 
sprawnych pilarek, ile im potrzeba. 

Sekretarz dodał, że powiat finansuje dwie piły. 

Radna I. Markiewicz powiedziała, że jest za zaproszeniem komendanta i wie, że straż  jest 
niedofinansowana, 

Burmistrz zaproponował  żeby do budżetu każdego roku zabezpieczyć  100 tys. É. na pomoc 
straży pożarnej czy policji na takie akcje pomocowe. 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała pozytywne zaopiniowanie wniosku o 
dofinansowanie i zaproszenie komendanta PPSP na posiedzenie w maju szczegółowego 
omówienia wniosku o dofinansowanie. 

2 



Radni zaproponowali żeby decyzję  na temat wniosku podjąć  po spotkaniu z komendantem. 

Przewodnicząca komisji przedstawiła wniosek formalny: zaproszenie na spotkanie 
komendanta straży pożarnej w celu szczegółowego wyjaśnienia zasadności wniosku. 

Radni poprosili żeby komendant na spotkanie przygotował  listę  potrzeb. 

W dalszej części przystąpili do głosowania nad wnioskiem Przewodniczącej. 

Wniosek został  przyjęty jednomyślnie. 

5. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Komisji o godz. 10:28 ogłosiła posiedzenie za zakończone. 

Protokołowała: 	 Przewodnie ca Ko „ isji 
Ii I1IT7L,Z(LL 

M. Tyzczuk 	 A. za" .k 
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